



Universität der Künste Berlin

Berlin Career College

Artist Training: Refugee Class for Professionals

Modul Culture and Media

Volume I: 27.02.-03.03.2017

Volume II: 23.-27.10.2017

Exil-Journalist*innen brauchen ein Netzwerk, um über die Berliner Kultur und die Kultur aus ihren Heimatländern zu berichten. Ziel des Moduls Artist Training: Refugee Class: **Culture and Media** ist es, die Medien in Deutschland (Print, Hörfunk und Film) vorzustellen, Ausbildungs- und Veröffentlichungswege zu zeigen und in praktischen Übungen eigene Exposés, Proposals und Texte zu schreiben. Teilnehmen kann jede/r, der/die als Journalistin oder Journalist gearbeitet bzw. eine journalistische Ausbildung hat. Die Modulwoche bietet Einzelsessions, Exkursionen, praktische Übungen, Beratungen innerhalb der Branche sowie einen dreitägigen Workshop für eine eigene Radiosendung. Die Teilnahme an der Qualifizierung des Berlin Career College der UdK Berlin ist kostenlos.

Exiled journalists need a network in order to report about the culture of Berlin and of their countries of origin. The goal of the module Artist Training: Refugee Class for Professionals **Culture and Media** is to introduce different types of media in Germany (print, radio, and film), to demonstrate modes of education and publication, and to write exposés and proposals as well as other texts. The module is intended for journalists, students of journalism, or people with experience in the industry. The module week offers individual sessions, excursions, practical exercises, and guidance from within the industry as well as a three-day workshop that produces its own radio show. Participation in the qualification of the Berlin Career College at UdK Berlin is free of charge.

Modulleiterin / Supervisor: Christina Tilmann

Modulmoderatoren / Moderators: Hamdi Kassar (Volume I), Abdolrahman Omaren (Volume II)

Experte / Expert: Carsten Großholz

Veranstalter:

Artist Training: Refugee Class for Professionals

Berlin Career College / Universität der Künste Berlin (UdK Berlin)

Bundesallee 1-12

10719 Berlin

www.udk-berlin.de/ziw/artisttraining